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Abstract (en)
In rainwater overflow basins the aim is to keep anything which threatens to sink, evenly dispersed in the rainwater up to the time when the rainwater
overflow basin has been emptied. Previous jet aerators and agitators consume a large amount of electrical energy, and high cost is incurred in
providing current for them. Moreover, dead zones in which sediments may collect arise in the rainwater overflow basin. The invention overcomes the
problem in that the agitators are swivelled continuously and automatically and in that considerably less electrical energy is installed than previously.
<IMAGE>

Abstract (de)
Bei Regenüberlaufbecken besteht die Aufgabe, alles, was abzusinken droht, solange gleichmäßig im Regenwasser verteilt zu halten, bis das
Regenüberlaufbecken entleert ist. Seitherige Strahlbelüfter und Rührwerke verbrauchen sowohl viel elektrische Energie, als auch benötigen
sie hohe Strom-Vorhaltekosten. Außerdem kommt es zu Totzonen im Regenüberlaufbecken, in denen sich Sedimente ansammeln können. Die
Erfindung löst das Problem, indem die Rührwerke kontinuierlich und automatisch geschwenkt werden und indem man wesentlich weniger elektrische
Energie installiert wie seither. <IMAGE>
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